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- Zergatik eman dizute 4
metroko errekorra hain
berandu? Zer gertatu da?

Errekorra oporretatik buel-
tan egin nuen eta IAAFk
(Atletismoko Federazio El-
karte Internazionala) esaten
du kadetetik jubenilera kate-
goria aldaketa ez dela aben-
dura arte egiten. Errekorra
abenduaren 23an egin nuen,
eta Euskadiko Federazioa ez
zen horretaz konturatu.
- Noiz hasi zinen kirol hau
praktikatzen? Zergatik?

Zortzi urterekin hasi nin-
tzen atletismoan, anaiak
atletismoa egiten zuelako,
baina pertika orain dela  4
urte egiten hasi nintzen oso
dibertigarria iruditzen zi-
tzaidalako. 
- Zenbat sari jaso dituzu
guztira? Euskal Herrikoak
eta Espainiakoak?

10 domina baino gehiago
ditut guztira. Espainiako hi-
ru domina ditut: brontzezko
bi eta zilarrezko bat. Eta
Euskadiko txapelketako 8
domina ditut.
- Espainiako txapelketak
oso gogorrak izaten dira?

Beno. gogorrak ez. Azke-
nean beste konpetizio bat
da, baina urduri jartzen naiz
eta horrek txapelketa zail-
tzen du. 
- Fisikoa asko landu behar
da? 

Bai, fisiko egokia eduki
behar da, azkenean zaintzen
ez bazara markak ez dira
agertuko.
- Nolakoak dira entrena-
mendu saioak? Bakarka? 

Pertika egiten dudanean
normalean entrenatzailea
eta ni bakarrik egoten gara,
baina besteetan entrena-

menduko taldearekin entre-
natzen dut.
- Entrenatzaileen inguruan
zerbait esateko? 

Lehengo entrenatzailea
Lolo izan zen eta berak atle-
tismoko oinarriak erakutsi
zizkidan. Pertika egiten hasi
nintzenean beste entrena-
tzaile batekin entrenatzen
nuen, Ortuellan. Orain Anto-
nio Cidekin eta Naiara Larre-
arekin entrenatzen dut,
Naiararekin pertika. 
- Familia beti ondoan? 
Bai, familia beti egon da
hor, ahal duten konpetizio

guztietara joaten dira eta
etxean beti lagundu egin
didate momentu on eta txa-
rretan.  

- Zure bizitzako momentu
onen bat gogoan duzu?

Bai, nire Espainiako lehe-
nengo txapelketa. Gogoan
dut konturatu gabe nire
marka hobetu nuela eta bat-
batean bakarrik hiru lehiaki-
de gelditzen ginen. Nulo ba-
tek erabaki zuen bigarren
eta hirugarren postua, eta
azkenean bigarren postua
lortu nuen. 

Amaia Arginzoniz

Iñigo Ugena, kirolaria:

““ZZaaiinnttzzeenn  eezz  bbaazzaarraa,,   
mmaarrkkaakk  eezz  ddiirraa  aaggeerrttuukkoo””
Duela 4 urte hasi zen pertika-jauzia 
praktikatzen, eta 10 domina baino gehiago 
irabazi ditu. Duela gutxi, baina, bere garaipen
goxoenetako bat lortu du Iñigo Ugena 
ermuarrak: Atletismo Federazioak ontzat eman
dio abenduan lortutako errekorra.


